
NYSKOLE VANDVÆRK GENERALFORSAMLING 
D.12/ 03/2024 KL. 1900 for året 2023 

PÅ Viggården 

 
1. Valg af dirigent: 

 Børge Jørgensen 

  

2. Valg af stemmetællere: 

 Bent Krøl 

 Finn Pless 

 
3. Formandens beretning for året 2023. 

 
Der er totalt udpumpet 53.998 m3 vand, hvor af der ved forbruger er målt 52.486 m3, 
hvilket kun er et spild på ca. 3%, men det er også efter de gamle ledninger er blevet 
renoveret. 
Der er dog endnu nogle gamle ledninger ind til nogle forbrugere, som ikke har ønsket at få 
dem udskifter, da det er forbrugerne der skal udskifte på egen grund. 
I de fleste af disse tilfælde, er målerbrønd monteret ved skel, og vi har sagt til disse 
forbrugere, at det er vigtigt at de har en rørskadeforsikring.  
 
Vi har også lagt ledning til en stor grisefarm på Gåbensevej. 
 
Der er udtaget mange vandprøver, og for over 300 forskellige ting og pesticider, men de 
var alle meget flotte, så det er vi stolte af. 
Men dygtige landmænd, har forstået, ikke at sprøjte mere end højest nødvendig ved vores 
boringer. 
 
Der er en del der ringer om kalk i vores vand, og vi har også været ude at se forskellige 
muligheder, men det er en stor investering, så det skal være det rigtige vi investerer i, og 
det er jo også noget man skal tro på. Vi venter til disse systemer er mere afprøvet. 
 
Der har også været nogle frostsprængte vandmålere og udendørsvandhaner, og det er jo 
jer selv der skal betale disse frostskader. 
 
Vi har moderniseret vandværket i år, med SRO-anlæg og automatisk skyl af filter, og med 
alarmer overalt. 
Nu kan vi se det hele, og styre det hjemme fra på vores computer og mobil. 
Det er Blue Control der har leveret anlægget, og Egelev Smedje der har lavet rørarbejdet. 
En omkostning på kr. 750.000 inkl. moms, men vandværket var jo også fra 1981. 
Egelev smedje og Blue Control har leveret et godt stykke arbejde, og priser fra tilbuddet 
blev overholdt. 
 
For 20 – 30 år siden var der max 20 målere som vi skulle ud at læse af ved forbrugerne, 
men i år var der 99 stk. Vi mener godt man kan læse sin måler af selv, og tidligere tog vi et 
gebyr på 100 kr. men nu tager vi 200 kr. og det har ikke hjulpet. 



 
Vi har forsøgt at få vores indvindingstilladelse nedsat ved kommunen, men der er ingen 
kontakt, og vores indvindingstilladelse er dobbelt så stor, end det vi har behov for. 
Vi har jo også 3 store forbrugere, ARDO, Haus Bout og broen, som ikke skal have vand 
fremover. 
Vi håber dog der igen kommer gang i fabrikkerne. 
 
Her i 2024 er vi gået i gang med at renovere boringen 354, som er den sydlige i skoven 
ved Ulriksdal, da pumpen var brændt af. 
Boring 391, som er den boring der ligger bag vandværket, her var pumpen slidt op, men 
den var også 16 år, så der bliver også sat en ny på.  
Det er Egelev smeden der har klaret arbejdet med begge boringer. 
 
Der har været et brud på Grønnevejen, det var en ledning der var blevet skubbet ud af 
samlemuffen. Det kan jo ske, hvis der kommer luft i røret, så kan det give et stort ryk. 
 
Elselskabet har gravet en vandledning over på Gåbensevej, de var ellers meget forsigtige, 
og havde søgt oplysninger om hvor vandledningerne lå. 
 
Vi har haft miljø og vandværkseftersyn igen i år, det er som at være til eksamen, der 
kommer 2 personer, og det er blandt andet en der hænger sig i små bagateller, men der 
var ingen problemer i år, sidste år var det 2 edderkopper i en boring i Skoven, som var 
fotograferet, og taget med i rapporten. 
 
Det er noget af det vi har arbejdet med her på vandværket, men hvis der er noget jeg har 
glemt, så skal I bare spørge. 
 
Jeg vil slutte min beretning med en tak til alle der har hjulpet i året der er gået, og rette en 
tak til kasserer og bestyrelse for et godt samarbejde. 
En særlig tak til Børge Jørgensen, for 30 år i bestyrelsen. Vi har altid haft et godt 
samarbejde i bestyrelsen, og du har altid været tjenestevillig til alle opgaver, også selvom 
det ikke altid var spændende at skulle ud og rykke for penge, men du fandt altid en løsning 
på problemet. Så tusind tak for det. 
 

4. Regnskabsfremlæggelse. 

 
 

Regnskabet blev gennemgået punkt for punkt og spørgsmål blev besvaret, der 

var kun få spørgsmål til regnskab. 

Regnskab godkendt. 

 

5. Indkomne forslag. 

 

           Ingen forslag indkommet  

 



6. Valg af bestyrelse. 

 

 Genvalg til: Benny Petersen     - genvalgt 

   Lone Andreasen    - genvalgt 

   Erik Møller             - nyvalgt 

            

7. Valg af suppleanter 

 

 Valg til:  

   Kim Svendsen 

   Hanne Rasmussen 

 

8. Evt.   

      

Formanden takkede af, og vi gik over til kaffen.  

. 

 

 

------------------------------------------                                  ------------------------------------------- 

 

------------------------------------------                                  ------------------------------------------- 

 

------------------------------------------                                  ------------------------------------------- 

 
 


